
Openstaande moties voor commissie Ruimte, Economie en Financiën 3 oktober 2024 
 

ID Titel Agendapunt Stand van zaken Portefeuillehouder Einddatum 
6 Doorgaande fietspaden 

in de Maashorst 
Commissievergadering 
Ruimte, Economie en 
Financiën 07-07-2022 8.c. 
Raadsvoorstel 
Programmarekening 2021 
voormalige gemeenten 
Landerd en Uden 

Deze motie is aangenomen in de raadsvergadering van de 
gemeente Landerd van 28 september 2017. In de beantwoording 
technische vragen over de programmarekening Landerd 2021 is 
over deze motie een stand van zaken gegeven. En dat het 
destijds door de gemeenteraad van Landerd beschikbaar 
gestelde budget nog steeds beschikbaar is. De beantwoording 
technische vragen is toegevoegd aan de stukken bij dit 
agendapunt in commissie REF. In de vergadering van commissie 
REF van 7 juli 2022 heeft de fractie van UdenPlusLanderd 
aangegeven dat zij kan instemmen met agendering van de 
programmarekening als hamerstuk voor de raad van 14 juli 2022 
als de motie aan de stukken wordt toegevoegd. Daarnaast is in 
de vergadering van REF van 7 juli een oproep door wethouder 
Van Heeswijk aan wethouder Van den Broek gedaan om contact 
op te nemen met UdenPlusLanderd over de uitvoerbaarheid van 
de motie.    20230314: de raadsinformatiebrief Doorgaande 
fietspaden in de Maashorst over stand van zaken van de 
uitvoering van de motie is gepubliceerd bij de ingekomen 
stukken voor de raad.    Commissie REF 16-03-2023 (agendapunt 
5): Dhr. Van Tiel (UdenPlusLanderd) wenst de 
raadsinformatiebrief Doorgaande fietspaden in de Maashorst 
inzake de uitvoering van de motie ter bespreking te agenderen 
voor de commissie REF. Dhr. Van Tiel heeft een verzoek hiertoe 
aan de agendacommissie gedaan. Met dit verzoek is ingestemd. 
De raadsinformatiebrief is toegevoegd aan de concept-agenda 
van de commissie REF van 13 april 2023.     Commissie REF 13-04-
2023 (agendapunt 8.a.3): Wethouder Van den Heuvel heeft 
diverse toezeggingen gedaan. Zie toezegging nummer 83. 

J. van den Heuvel 01-01-2025 

10 Motie aanvullend 
verkeersveiligheid 
fietstunnels onder N264 

Raadsvergadering 14-07-
2022 7.h. Motie 
aanvullend onderzoek 

20230316 commissie REF (agendapunt 5) Wethouder Van den 
Broek heeft de commissie naar aanleiding van vragen van de 
fracties van PRO en GroenLinks over toezegging nummer 45 en 
deze motie meegedeeld dat er wel een reactie van de provincie 

H. van den Broek 15-12-2023 
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verkeersveiligheid 
fietstunnels N264 

is maar dat dit geen inhoudelijke reactie is.  Wethouder Van den 
Broek heeft in de commissievergadering toegezegd de informatie 
over de cijfers die met de provincie is gedeeld met de raad te 
zullen delen.  De commissie heeft op verzoek van wethouder Van 
den Broek ingestemd met verlenging van de termijn van 
afdoening van de motie en de toezegging naar juni 2023.   
20230424: wethouder Van den Broek heeft het rapport met de 
uitkomsten over metingen tunnels onder de N264 gedeeld met 
de raad. Zie toezegging nummer 76.  Commissie REF 29 juni 
2023: naar aanleiding van een vraag van mw. Lukassen 
(GroenLinks) antwoordt wethouder Van den Broek dat de 
provincie heeft toegezegd dat die reactie binnen enkele weken 
volgt. Zodra de reactie is ontvangen, wordt deze gedeeld met de 
raad.  Commissie REF 2 november 2023: wethouder Van den 
Broek antwoordt op een vraag van mevrouw Lukassen 
(GroenLinks) naar de stand van zaken dat de gemeente begin 
oktober 2023 ambtelijk heeft vernomen dat Gedeputeerde 
Staten van Noord-Brabant inhoudelijk wil reageren en dat zij een 
reactie ten behoeve van de gemeente aan het formuleren zijn.  
20240418 (afdoening onder voorbehoud commissie REF 16 mei 
2024): met het reeds opgeleverde rapport en de aangeleverde 
raadsinformatiebrief van 17 april 2024 wenst wethouder Van 
den Broek motie 10 en toezegging 45 als afgedaan te laten 
vaststellen.  20240516 Commissie REF: op verzoek van mevr. 
Lukassen wordt deze nog aangehouden.   20240930 (afdoening 
onder voorbehoud commissie REF 3-10-2024): Met inachtneming 
van de toezeggingen 151 en 152 kan deze motie als afgedaan 
worden beschouwd. 

27 Speelgelegenheid 
Kindcentrum De 
Morgenzon Zeeland 
(UdenPlusLanderd) 

Raadsvergadering 13-07-
2023 8.a. Raadsvoorstel 
Kadernota 2024 

20240328 commissie REF: De heer Van Tiel vraagt of de 
wethouder het gesprek en het onderzoek gaat oppakken nu het 
IHP behandeld is in de commissie S&B en ter vaststelling wordt 
geagendeerd voor de raadsvergadering van 4 april 2024. 
Wethouder Van Heeswijk antwoordt dat het IHP inderdaad eerst 

J. van den Heuvel 01-07-2024 
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nog door de raad moet worden vastgesteld. En dat SAAM 
Optimus begin dit jaar een aanvraag heeft ingediend voor extra 
lokalen. Dat kan betekenen dat er extra vierkante meters 
schoolplein nodig zijn. Als dat zo is dan staat de gemeente 
daarvoor aan de lat. Als dit niet het geval is dan is de school zelf 
financieel verantwoordelijk. Dan zal wethouder Van den Heuvel 
het gesprek gaan voeren met de scholen over de uitbreiding die 
de raad graag ziet gebeuren.  20240917 Stand van zaken vanuit 
Onderwijshuisvesting Het IHP is als richtinggevend 
ambitiedocument vastgesteld. Schoolbestuur Optimus primair 
onderwijs en schoolbestuur Saam hebben gezamenlijk een 
aanvraag ingediend voor uitbreiding van de onderwijsruimten in 
kindcentrum 'De Morgenzon'.  Deze aanvraag is getoetst aan de 
verordening onderwijshuisvesting. Geconcludeerd kan worden 
dat er aanspraak is op uitbreiding van de onderwijsruimten. 
Uitbreiding van het speelterrein is echter niet aan de orde. 
Kijkend naar de verordening onderwijshuisvesting is er 
voldoende speelterrein aanwezig.  20240923 Stand van zaken: 
we zijn in gesprek met de Morgenzon. Er zijn een aantal stappen 
om tot het vergroenen van het schoolplein te komen. - Stap 1 
fiets- parkeergelegenheid creëren in de buitenruimte. Dit is in 
uitvoering, hiermee kan de school starten met    het vergroenen 
van hun schoolplein. - Stap 2 opheffen van een aantal 
parkeervakken achter de school. Er wordt uitgezocht hoe we dit 
het snelst kunnen    besluiten. - Stap 3 aanpassen van 
speelvoorzieningen. Hierbij moeten we nog verder met de school 
onderzoeken wat we voor    elkaar kunnen betekenen. - Stap 4 
afsluiten van openbaargebied. Ook dit vraagt meer onderzoek. 

29 Fietsstraat Boekelsedijk 
in Volkel (CDA) 

Raadsvergadering 13-07-
2023 9. Motie vreemd aan 
de orde van de dag - 
Fietsstraat Boekelsedijk in 
Volkel 

Deze motie hoort bij de commissie REF.  12/06/2024: De 
wethouder stelt voor deze motie af te handelen met het 
genomen collegebesluit:  1. De raadsmotie met betrekking tot de 
invoering van 30 km op het gedeelte Vloetstraat – Hoge 
Randweg gedeeltelijk uit te voeren; 2. In het eerste jaar na 

J. van den Heuvel 01-01-2025 



Openstaande moties voor commissie Ruimte, Economie en Financiën 3 oktober 2024 
 

aanleg op minimaal twee momenten snelheidsmetingen uit te 
voeren en te evalueren.  Monitoren om goed beeld te krijgen Om 
een goed beeld te krijgen van de gereden snelheden op de 
fietsstraat is monitoring gewenst. In de eerste periode na de 
herinrichting zal het verkeer moeten wennen aan de nieuwe 
situatie. In het eerste jaar is het gewenst om minimaal twee keer 
snelheid en intensiteitsmetingen uit te voeren. Op basis van de 
resultaten kan dan bekeken worden of nadere maatregelen 
noodzakelijk zijn.  Sturen op integrale afweging in het gebied De 
gemeenteraad heeft meermaals aandacht gevraagd voor 
ontwikkelingen in het gebied rondom de Boekelsedijk. De 
ontwikkelingen van de Vloetstraat en de mogelijke ontsluiting 
van de nieuwbouwwijk Niemeskant zijn nog niet volledig 
duidelijk. Dat maakt dat ingrepen op dit moment nog kunnen 
zorgen voor niet samenhangende ontwikkelingen. Wanneer een 
snelheids- en intensiteitsmeting op de Boekelsedijk heeft plaats 
gevonden is het beter af te wegen welke maatregelen het meest 
passend zijn. Afstemming vindt plaats met projectleider 
Niemeskant en in samenhang met de op te stellen 
mobiliteitsvisie en omklap N605.   20/06/2024 Op verzoek van de 
fractie van de VVD wordt de motie aangehouden op de lijst. 
Wethouder van den Heuvel geeft aan dat het woordje 
vooralsnog in de afdoening is weggevallen. Er moet staan: 1. De 
raadsmotie met betrekking tot de invoering van 30 km op het 
gedeelte Vloetstraat – Hoge Randweg vooralsnog gedeeltelijk uit 
te voeren; 

39 Motie Biobased- en 
circulaire 
bouwmaterialen gebruik 
bij nieuwbouwprojecten 

Raadsvergadering 09-11-
2023 6.a. Raadsvoorstel 
Programmabegroting 2024 

20240930 We hebben een raadsinformatieavond over biobased 
en circulair bouwen in voorbereiding. Wanneer de 
agendacommissie positief besluit dan wordt deze gehouden op 
21 november 2024. Vervolgens werken we de opinienota uit. 
Deze wordt dan naar verwachting in 2025 geagendeerd voor de 
commissie REF. 

F. van Lankvelt 31-12-2025 
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41 Motie Opnemen 
‘Duurzame Doelen’ in 
raadsvoorstellen 

Raadsvergadering 09-11-
2023 6.a. Raadsvoorstel 
Programmabegroting 2024 

Deze motie hoort bij de commissie REF. 21-06-2024: Eind vorig 
jaar heeft uw raad een motie aangenomen om Duurzame Doelen 
op te nemen in de raadsvoorstellen en in elk voorstel aan te 
geven op welke manier uitvoering wordt gegeven aan de 
Duurzame Doelen. Er loopt momenteel een proces om de 
bestuurlijke besluitvorming binnen onze gemeente te 
verbeteren. In dit traject wordt ook gekeken naar verbetering 
van het proces en het format van college- en raadsvoorstellen. In 
dit traject is al bepaald dat het format van de college- en 
raadsvoorstellen op het gebied van Duurzaamheid wordt 
aangepast. Naar verwachting kunnen de verbeterde college- en 
raadsvoorstellen in Q3 in gebruik worden genomen. Tegelijk met 
het aanpassen van het format worden beleidsadviseurs getraind 
met oog op het verbeteren van de kwaliteit van de dossiers. Ook 
het onderwerp SDG’s (duurzame ontwikkelingsdoelen) komt in 
deze training aan de orde zodat onze beleidsmedewerkers weten 
hoe de SDG kunnen helpen bij de afweging van beleidskeuzes. 

J. van den Heuvel 07-11-2024 

51 Motie Participatie 
bewoners bij 
verkeersremmende 
maatregelen 

Raadsvergadering 14-12-
2023 9.e. Raadsvoorstel 
Aanleggen 
snelheidsremmer 
Udenseweg Zeeland en 
Pastoor van Winkelstraat 
Schaijk 

 H. van den Broek 31-12-2024 

56 Motie Vreemd aan de 
orde Zonder geld geen 
gemeenten 

Raadsvergadering 29-02-
2024 8.  Motie vreemd aan 
de orde van de dag - 
Zonder geld geen 
gemeenten 

 G. van Heeswijk 05-07-2024 

70 Grondprijs sociale 
koopwoningen/betaalba
re koopwoningen 

Raadsvergadering 04-07-
2024 4.b. Raadsvoorstel | 
Kadernota 2025 

 F. van Lankvelt 01-01-2025 
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71 Ontwikkelperspectief 
Volkel 

Raadsvergadering 04-07-
2024 4.b. Raadsvoorstel | 
Kadernota 2025 

 F. van Lankvelt 01-01-2026 

73 Groene Leges Raadsvergadering 04-07-
2024 4.b. Raadsvoorstel | 
Kadernota 2025 

 G. van Heeswijk 05-07-2025 

75 Bouw betaalbaar Raadsvergadering 04-07-
2024 4.b. Raadsvoorstel | 
Kadernota 2025 

 F. van Lankvelt 01-06-2025 

82 Verkeersafwikkeling van 
Broksteeg 1-3 in Schaijk 

Raadsvergadering 19-09-
2024 9.b. Raadsvoorstel | 
Jonkergouw: vaststellen 
bestemmingsplan 

 F. van Lankvelt 19-09-2025 

 


